
 

Svar på Interpellation från V ang Anderslövs museum. 

 

Anser kommunstyrelsens ordförande att det har varit en öppen och bra dialog med Kulturgruppen 
angående museifrågan? 

Under den tid som jag varit KSO har det varit en öppen och bra dialog. Framför allt har det varit 
mycket dialog mellan KoF och kulturgruppen. Dock har inte intresseförening tyckt att det var några 
bra svar man fått av oss i Styret. 

 Vad tänker styret göra för att rädda museet och det material som det innehåller? 

Styret har erbjudet en alternativ lokal som föreningen tackat nej till. När det gäller materialet så har 
museichefen sett över ifall man ev kan ha detta museum som en filial till Trelleborgs museum men 
man har inte funnit att intresset för materialet har varit av den digniteten så att detta var aktuellt. 

Hur ser framtiden ut för Anderslövs Museum? 

Hur framtiden ser ut för Anderslövs Museum beror ju mycket på hur denna museiförening väljer att 
driva det i framtiden. Finna en lokal börja marknadsföra muséet ha öppettider som tilltalar den 
marknad man kommer att hänvisa sig till och kanske till och med ta inträdde från besökarna.  
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